
Styrelsemöte v. 6

Datum: 2023-02-07

Tid: 12:15

Plats: Fooajén

Närvarande: Robin Forslund, Samuel Lindberg, Markus Eriksson, Emil Edin, Johan Andersson Östling, Linus
Hellström, Axel Hamliton, Ella Kennebäck, Filippa Westerberg

1 Mötets öppnande

2 Formalia

Val av justerare

Emil Edin valdes till justerare.

Godkännande av dagordning

3 Senaste mötesprotokoll

Senaste mötet diskuterades sektionsflotten, orbi samt ovvar.

4 Lägesrapport

Samuel: Behöver skicka tjänstförslag till Johannes, just nu är det tv̊a spelkvällar, en syjunta och lite annat
Linus och Johan: P̊a Torsdag är det ordförandemöte för orbi s̊a en ordförande behöver närvara p̊a det mötet.
Utöver det har n̊agra bokat möte med UTN för diskutera hitract och hur sektionerna ska förh̊alla sig gentemot
det. Pubrunda p̊a Onsdag
Axel: Styrelsehoodies har kommit och de är bara att hämta. Husr̊ad imorgon. Tyvärr är det d̊aligt städat av
folk när de lämnar fooajén, behöver återuprepa för de som inte städar att de behöver städa när de lämnnar för
att beh̊alla det snyggt och rent(genom en lapp eller liknande).
Filippa: Studiemötet gick bra. En möjlig plats att vara p̊a under spelkvällen och andra alkoholfria evengemang
är de allmänna rummen i sektionshuset. Just nu s̊a finns det tv̊a TV-apparater att använda och det kan g̊a att
fixa mer. Preliminärt datum 2 mars för spelkvällen
Ella: Fr̊aga om man ska sprida event för för andra grupper? Svar: Ja det ska gärna spridas vidare genom DV:s
olika sociala medier.
Emil: Behöver fixa datum för masterr̊ad n̊agong g̊ang i februari.

5 Mötesfr̊agor

Overaller

Ovvarna har lämnats in p̊a tryckeriet och bör vara tillbaka inom kort.
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Styrelsemöte v. 6

iZettle

I nuläget saknas det robust betalningssystem i fooajén, utöver detta saknar även m̊anga masterstudenter swish
vilket innebär att de genom en kortterminal skulle kunna köpa ovvar och mat i fooajén. Detta innebär dock
att det m̊aste jämföras vilket betalningssystem som tar mest betalt per betalning(swish eller iZettle) om detta
ska vara genomförbart.

6 Övriga fr̊agor

Massutskick: Hur skickar man massmejl? Oklart svar, ingen vet helt hundra, antagligen enklast att skicka ut
genom facebook och andra saker. Kolla med expeditionen.
Announcements: Ska man i announcements till masterstudenter? JA det ska man.

7 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl 12:47

Sekreterare Markus Eriksson

Ordförande Robin Forslund

Justerare Emil Edin
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